



SCRIPT LINE

**TITLE VF : LES CHAMPS DU POSSIBLE**

**TITLE VI : SMART FIELDS**

Production : To be Continued, 24 Images, France Télévisions

Director : Lucia Barahona with Kalima Hammond et Sylvain Leurent

Original version : French

Duration : 52'

Delivery : 2022

Version available : French

Rights available : World

First broadcasters : France 3 Ile de France ( France Télévisions )



#### Synopsis VF

Et si une partie importante à la crise écologique que nous traversons se trouvait dans nos assiettes ? Les Champs du possible part à la rencontre des acteurs de l'alimentation durable de la Région Parisienne. Chaque jour, des hommes et ces femmes engagés agissent pour faire évoluer nos modes de consommations, et les rendre plus écoresponsables. Leurs initiatives partagent une vision commune, celle de la préservation du vivant, et par leur élan incitent à relever le défi de la transition agroécologique. Le film se fait le témoin nécessaire et incarné en faveur d'un modèle alimentaire plus résilient, respectueux à la fois des hommes et de la nature.

#### Synopsis VI

What if an important part of the ecological crisis we are going through was to be found on our plates? Les Champs du possible sets out to meet those involved in sustainable food production in the Paris region. Every day, committed men and women take action to change our consumption patterns and make them more eco-responsible. Their initiatives share a common vision, that of preserving the living world, and their impetus is encouraging us to take up the challenge of the agro-ecological transition. The film bears witness to the need for a more resilient food model that respects both people and nature.

<https://vimeo.com/670162886>  
(mdp : fooodrama)